

CALL FOR APPLICATIONS 2025 (*French version below*)

ESC Clermont Business School - 20th INTERNATIONAL WEEK – 17 to 21 February 2025
Invitation to Lecturers

ESC Clermont Business School is a "Grande École" of Management, triply accredited (AACSB, AMBA, EFMD Bachelor) and is located at the heart of the "Auvergne" volcanoes in Clermont-Ferrand, France.

ESC Clermont is committed to its region and connected internationally through its established partnerships with more than 120 universities worldwide. With its network of 14,000 graduates, ESC Clermont's ambition is to reveal the talents and passions of a new generation of changemakers, placing people and the planet at the heart of its choices.

From 17th to 21st of February 2025, ESC Clermont will be organizing its 20th International Week with an edition dedicated to the theme of Sustainable Management. This theme structures our school's research policy and include the following research topics:

- Territories and Sustainable Mobility
- Territories, Circular Economy and Sustainable Supply Chain
- Stakeholder Management for Grand Challenges (e.g., climate...)
- Sustainable Marketing and Digitalisation
- Innovation and Entrepreneurship for sustainability
- Organisation in Anthropocene
- Responsible Leadership
- Diversity Management
- Governance for social and sustainability issues
- Environmental and Sustainable Accounting
- Sustainable Finance
- Fintech and Climate tech
- AI and Sustainability

We welcome all proposals that develop our understanding and ability to address local and global Sustainability Challenges, related to our research approach but not limited to this.

We invite interested professors to submit their applications via the following link: <https://forms.office.com/e/q2XUVj9ktP> and to send their CV (with a detailed list of publications) as well as abstracts of relevant publications or working papers (max. 4) to international@esc-clermont.fr

Application deadline: 30 September 2024.

During this International Week, ESC Clermont invites lecturers from our partner universities to take part in seminars and research workshops and share their expertise with students.

Teaching: We expect participants to teach a half-day session (3 hours) enrolled at a Master level, which will be repeated at least once depending on demand. Sessions would be interactive, mixing theory and practice.

Research: Several half-day workshops related to specific topics will be organized. Participants will have therefore several opportunities to present their research work and discuss.

Provisional schedule:

DATE	MORNING	AFTERNOON	EVENING
Monday	Welcoming Reception	Research workshop + City tour	Welcoming dinner
Tuesday	Courses	Research workshop + Outdoor activities	Free evening
Wednesday	Courses	Global village	Discovery evening of the Auvergne- Rhône-Alpes region
Thursday	Courses	Research workshop	Alumni evening / conference-debate
Friday	Immersion seminar		Free evening

ESC Clermont Business School will pay direct travel and subsistence expenses in line with our policies and arrange and pay for a hotel with breakfast included for six nights (Sunday-Saturday). The scheme is compatible with the Erasmus Staff Mobility scheme.

If you have any questions, please contact Audrey Esteves audrey.esteves@esc-clermont.fr (admin contact) or Yves Rannou yves.rannou@esc-clermont.fr (faculty)

We would be grateful if you could share this call to your colleagues, and we are looking forward to seeing you in Clermont.

APPEL À CANDIDATURES 2025

ESC Clermont Business School - 20e SEMAINE INTERNATIONALE – du 17 au 21 février 2025
Invitation aux enseignants

L'ESC Clermont Business School est une "Grande École" de Management, triplement accréditée (AACSB, AMBA, EFMD Bachelor) et située au cœur des volcans d'Auvergne à Clermont-Ferrand, France. L'ESC Clermont est engagée envers sa région et connectée internationalement grâce à ses partenariats établis avec plus de 120 universités à travers le monde.

Avec son réseau de 14 000 diplômés, l'ambition de l'ESC Clermont est de révéler les talents et les passions d'une nouvelle génération d'agents de changement, plaçant les personnes et la planète au cœur de ses choix.

Du 17 au 21 février 2025, l'ESC Clermont organisera sa 20e Semaine Internationale avec une édition dédiée au thème du Management Durable. Ce thème structure la politique de recherche de notre école et comprend les sujets de recherche suivants :

- Territoires et Mobilité Durable
- Territoires, Économie Circulaire et Chaîne Logistique Durable
- Initiatives Multi-Parties Prenantes pour les grand défis planétaires (par ex : le climat)
- Marketing Durable et Digitalisation
- Innovation et Entrepreneuriat pour la Durabilité
- Organisations à l'Ère de l'Anthropocène
- Leadership Responsable
- Gestion de la Diversité
- Gouvernance pour les enjeux sociaux et de durabilité
- Comptabilité Environnementale et Durable
- Finance Durable
- Fintech et Climate tech
- IA et Durabilité

Nous accueillons toutes les propositions qui développent notre compréhension et notre capacité à relever les défis de durabilité locaux et mondiaux, liés à notre approche de recherche mais sans s'y limiter. Nous invitons les professeurs intéressés à soumettre leurs candidatures via le lien suivant : <https://forms.office.com/e/q2XUVj9ktP> et à envoyer leur CV ainsi que des résumés de publications ou de documents de travail pertinents (max. 4) à international@esc-clermont.fr

Date limite de candidature : 30 septembre 2024.

Pendant cette semaine internationale, l'ESC Clermont invite les enseignants de nos universités partenaires à participer à des séminaires et ateliers de recherche et à partager leur expertise avec les étudiants.

Enseignement : Nous attendons des participants qu'ils enseignent une session d'une demi-journée (3 heures) au niveau Master, qui sera répétée au moins une fois selon la demande. Les sessions seront interactives, mélangeant théorie et pratique.

Recherche : Plusieurs ateliers d'une demi-journée sur des sujets spécifiques seront organisés. Les participants auront donc plusieurs occasions de présenter leurs travaux de recherche et de discuter.

Programme provisoire :

DATE	MATIN	APRÈS-MIDI	SOIR
Lundi	Réception de bienvenue	Atelier de recherche + Visite de la ville	Dîner de bienvenue
Mardi	Cours	Atelier de recherche + Activités extérieures	Soirée libre
Mercredi	Cours	Village mondial	Soirée découverte de la région Auvergne-Rhône-Alpes
Jeudi	Cours	Atelier de recherche	Soirée des anciens / conférence-débat
Vendredi	Séminaire d'immersion	Soirée libre	

L'ESC Clermont prendra en charge directement les frais de voyage et de subsistance conformément à nos politiques et organisera et paiera un hôtel avec petit déjeuner inclus pour six nuits (dimanche-samedi).

Le dispositif est compatible avec le programme de Mobilité du Personnel Erasmus. Si vous avez des questions, veuillez contacter Audrey Esteves (audrey.esteves@esc-clermont.fr, contact administratif) ou Yves Rannou (yves.rannou@esc-clermont.fr, faculté).

Nous vous serions reconnaissants de partager cet appel avec vos collègues, et nous avons hâte de vous voir à Clermont.